
Skrivelse angående trygghetskameror 

Lisa Carlsson (S)
Mario Chahrestan (S) 
Norma Arlanda de Gutierrez (S)
Peter Engberg (S)
Sluta Bari (S)
Alexander Petersson (S)

Bo Arkelsten med fler (M) ansluter sig till skrivelsen
Carina Franke (KD) ansluter sig till skrivelsen
Fatima Nur (L) ansluter sig till skrivelsen
Peter Dannqvist (MP) ansluter sig till skrivelsen
Frida Magnusson (C) ansluter sig till skrivelsen

Det har varit en rad incidenter på senaste tid som inkluderar skadegörelse på förvaltningens egendom och 
förvaltningskontoret. Stockholm stads kommunfullmäktige har både beslutat och investerat i 
trygghetskameror och dessa är uppsatta även i Hässelby gård. Men, det har kommit till vår kännedom att 
dessa kameror inte är inkopplade och därmed inte i bruk. 

Vi skulle vilja ha svar från förvaltningen hur det förhåller sig och varför våra trygghetskameror inte är i 
bruk?  Hade de varit det hade det kunnat hjälpa i polisens arbete och utredning bland annat efter tidens 
senaste händelser. 

Vi hoppas att denna skrivelse hanteras skyndsamt och att nämnden får svar efter sommaren. 


